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Folketingsmedlem Alex Ahrendtsen (DF) har den 23. oktober 2013 stillet mig 
følgende spørgsmål S 276, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. S 276

"Vil ministeren redegøre for ministerens syn på kunstcirkulæret, herunder om 
ministeren påtænker ændringer eller justeringer i det nævnte cirkulære, og i 
bekræftende fald om ministeren påtænker at begrænse eller øge den 
minimumsprocentsats, som i de sager, hvor cirkulæret finder anvendelse, skal 
bruges til kunst?"

Svar

Jeg har ingen aktuelle planer om at ændre kunstcirkulæret, da det er udstedt i 
medfør af lov om offentlig byggevirksomhed, der skal evalueres som et led i den 
kommende byggepolitiske strategi. Cirkulære om kunstnerisk udsmykning af statsligt 
byggeri m.v. vil principielt være omfattet af en sådan evaluering.

Jeg henviser endvidere til mit svar på KUU spørgsmål 193 alm. del.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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